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Vážení spoluobčané, milí sousedé,

slunce nám již rozehřívá své paprsky na 
plný výkon, teploty stoupají až k modré-
mu nebi a občas se neubráním myšlen-
kám na chladnější měsíce nebo krátký 
déšť. Je úsměvné, jak člověk, třeba jen 
s ohledem na počasí, dokáže být stále 
nespokojený. Nu, alespoň nám to ne-
klouže 

Spokojenost ovšem nyní panuje na dvou 
stavebních frontách, rybníku v Chomuto-
vicích a čističce odpadních vod v Popo-
vičkách. Oba projekty dle harmonogra-
mu zdárně pokračují, rybník je již zcela 
hotov a je zdárně zkolaudován a ČOV se 
již pyšní hotovou železobetonovou kon-
strukcí a čeká na zastřešení. V sousedství 
ČOV, v areálu dětského hřiště, jsou k dis-
pozici další herní prvky pro naše nejmen-
ší naděje a jejich křik a veselí nedává 
pochybovat o jejich úspěšnosti. O všech 
projektech se dočtete dále v časopise.
V návaznosti na dětský areál a veřejné 
prostory si zde dovolím krátký apel na 
majitele všech čtyřnohých kamarádů, 
především pejsků. Prostor dětského hři-
ště i lanového centra není určen k volné-
mu pobíhání pejsků, a už vůbec neslouží 
jako jejich toaleta. Berte prosím ohled na 
ostatní a i v případě, že na jiných veřej-
ných prostorech k nějakému tomu „ne-
štěstí“ dojde, uklízejte po sobě. Vězte, že 
někdo jiný to pak musí poklízet za vás. 
Jsou to přece naše prostory, prostory nás 
všech.
Vstup do druhé poloviny roku se nese     
v duchu stavebního a rekonstrukčního 

úsilí. Pokud se nám ještě zadaří v oblasti 
dotačních titulů, rádi bychom započali 
budovat stezku na Herink, která bude 
napojena na současnou infrastrukturu 
pro pěší. Nicméně zde je čas neúprosný 
a požadavky přísné, budeme tak alespoň 
v případě neúspěchu připraveni na příští 
dotační výzvu.
V letošním roce, samozřejmě s ohledem 
na výsledky hospodaření za první polovi-
nou roku a výhledem do druhé poloviny, 
bychom rádi opět realizovali příspěvky 
vám, trvale hlášeným občanům, na in-
frastrukturu. Podmínky nároku na pří-
spěvek budou obdobné jako v loňském 
roce,  samozřejmostí jsou uhrazené veš-
keré závazky za obecním úřadem, popří-
padě Technickými službami Popovičky. 
Prosím jen o kontrolu na vaší straně, 
abyste o nárok na příspěvek zbytečným 
nedopatřením nepřišli.
Přeji Vám krásné léto, hodně sluníčka     
a úsměvu ve tvářích.

S úctou 
Ing. Jaroslav Richter, 

starosta

Obecní úřad informuje

Kontrola spalinových cest
OÚ Popovičky pro vás opět připravil možnost 
kontroly a vyčištění spalinových cest (komí-
nů), a to za velmi výhodnou cenu. Kontrola 
je povinná jednou ročně dle Nařízení vlády 
č. 91/2010 Sb. 
Cena: 300 Kč 
Částka zahrnuje:
- kontrolu,
- vybírání sazí,
- sepsání zprávy o provedené kontrole a čiš-
tění jedné spalinové cesty.

Termín je stanoven na 16. a 17. září 2017. 

Pro domluvení termínu návštěvy volejte 
Magdalénu Lehovcovou na 601 555 177, 
nejlépe v úředních hodinách.

Václav Škorpil
místostarosta
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JANA ŠVEHLOVÁ 
člen zastupitelstva

jana.svehlova@popovicky.cz 
606 840 474

Spravuje: 
Kulturní akce
Psi – známky, očkování
Rozpočet obce

MONIKA ŠEVČÍKOVÁ 
člen zastupitelstva

monika.sevcikova@popovicky.cz 
606 460 717

Spravuje: 
Kronika obce
Obecní časopis
Školství
Rozpočet obce

RENATA STOKLASOVÁ 
člen zastupitelstva

renata.stoklasova@popovicky.cz 
734 488 178

Spravuje: 
Autobusy
Zeleň, životní prostředí
Dětská hřiště
Rozpočet obce

IVANA ŠTĚPÁNKOVÁ 
člen zastupitelstva

ivana.stepankova@popovicky.cz 
721 968 190

Spravuje: 
Hasiči
Výherní automaty
Výročí, svátky
Rozpočet obce

MAGDALÉNA LEHOVCOVÁ
asistentka, Czech POINT

magdalena.lehovcova@popovicky.cz
601 555 177

Ing. JAROSLAV RICHTER 
starosta

jaroslav.richter@popovicky.cz 
724 563 153

Spravuje: 
Rozpočet obce

Ing. MAREK KUBR 
místostarosta

marek.kubr@popovicky.cz 
724 583 958

Spravuje:
Kanalizace, vodovod
Pěší komunikace
Stavební záležitosti
Rozpočet obce

VÁCLAV ŠKORPIL 
místostarosta

vaclav.skorpil@popovicky.cz 
775 594 911

Spravuje: 
Komunální odpad
Obecní web, SMS
Údržba komunikací
Veřejné osvětlení
Rozpočet obce

Bc. PETR DOUBEK 
člen zastupitelstva

petr.doubek@popovicky.cz 
737 678 222

Spravuje: 
Krizový plán, povodňový plán
Smluvní záležitosti TS Popovičky 
(voda apod.)
Rozpočet obce

MIROSLAVA FORMÁNKOVÁ 
člen zastupitelstva

miroslava.formankova@popovicky.cz
603 786 918

Spravuje: 
Hřbitov
Platby obce
Rozpočet obce

Obecní úřad informuje

Obecní úřad Popovičky se sídlem v Chomutovicích

KONTAKTY A PROVOZNÍ DOBA

Správce kanalizační
a vodovodní sítě

Petr Vácha
 

T   736 285 482
E   petr.vacha@popovicky.cz

A K Rybníku 12, 251 01 Chomutovice

IČ 0064 0131
ČÚ 168 222 01/0100

T 323 637 123
IDDS 9vfakxa 
E obec@popovicky.cz
W www.popovicky.cz

Úřední hodiny: úterý 19–21 h
CZECH POINT:  úterý 17–19 h
 středa 17–19 h
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Obecní úřad informuje

Rybník Návesní v Chomutovicích
Dne 19. 6. 2017 proběhla závěrečná kolaudační prohlídka 
v rámci akce revitalizace Návesního rybníka a přilehlé části 
potoka v Chomutovicích. Prohlídka proběhla bez připomí-
nek a aktuálně čekáme na vydání kolaudačního souhlasu. 
Stavební práce trvaly necelé 3 měsíce a mimo jiné došlo             
i k odbahnění průtočného profi lu pod mostem na návsi            
v Chomutovicích a prodloužení zpevnění koryta Chomuto-
vického potoka nad rámec původně uvažovaného rozsahu.

Ing. Marek Kubr
místostarosta

Ing. Mare
místos
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Obecní úřad informuje



6

Obecní úřad informuje

Zkapacitnění ČOV

Zátiší

Tak jak jsme vás v minulém čísle místního zpravodaje informo-
vali, začátkem dubna 2017 byly zahájeny práce na zkapacitnění 
čistírny odpadních vod (ČOV). Práce zatím probíhají dle plánu, 
aktuálně se dokončují konstrukce vodotěsných železobetono-
vých nádrží a postupně probíhají práce na úpravě zastřešení. 
Po dokončení prací bude kapacitou ČOV zohledněn jak aktuální 
stav počtu připojených nemovitostí, tak i předpokládaný počet 
obyvatel územním plánem obcí Popoviček a Chomutovic. Pro 
stávající obyvatele obce Nebřenice, včetně nemovitostí v rámci 
realizovaného projektu Oaks Prague, se počítá se samostatnou 
ČOV, na které byly již stavební práce zahájeny.

Ing. Marek Kubr
místostarosta
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Odměna za zajištění 
využití odpadů z obalů 
od EKO-KOM
Jako každé čtvrtletí jsme obdrželi odměnu za třídění odpadů. 

Papír  1,825 t ……...........................…….......2 593,69 Kč
Plast  2,092 t …….....…...............................11 331,95 Kč
Sklo 2,169 t…............................…........……2 319,09 Kč
Kovy 0,341 t ………...................................….1 254,88 Kč

Celkem 6,427 t…..................................….17 499,61 Kč

Děkuji všem, kteří třídí 

Václav Škorpil
místostarosta

Nebezpečný odpad
2. 9. 2017

Na konci března jsme provedli úklid – zametení 
všech veřejných cest v obci, abychom odklidili zbytky 
posypu po zimní údržbě.

-vš-

Před svým prahem 
máme zameteno

KALENDÁRIUM 
– aneb na co se může-
me těšit v roce 2017

9. 9. ROZLOUČENÍ S LÉTEM
 od 16.00 hodin, lokalita dětského 

hřiště Na Stádlech 

16. 9. NOHEJBALOVÝ TURNAJ 
 Chomutovice – náves 

4. 11. LAMPIÓNOVÝ PRŮVOD
 od 17.00 hodin 

11. 11. PODZIMNÍ BRIGÁDA 
 na úklid obcí

2. 12. SOUSEDSKÉ POSEZENÍ
 od 20.00 hodin v zámeckém sále
 v Modleticích 

17. 12. ADVENTNÍ SETKÁNÍ  
 od 15.00 hodin v Chomutovicích na návsi

V uvedený den proběh-
ne svoz nebezpečného 
odpadu od občanů. 

Popovičky
místo zastávky – u sta-
noviště na separaci za 
můstkem dole v obci, 
čas příjezdu 8.30 hod., 
nakládka 20 min.

Chomutovice
místo zastávky – na návsi v obci, čas příjezdu 9.00 hod., 
nakládka 15 min.
Druhy nebezpečných odpadů a ostatních zařízení, které se 
budou odebírat od občanů:
olověné akumulátory, lednice, televizory, zářivky, staré léky, 
suché články, monočlánky, olejové fi ltry, oleje, odmašťovací 
přípravky, lepidla, kyseliny, nádoby od barev, rozpouštědla, 
vývojky a ustalovače, případně jiné.

Nebude se odebírat železný šrot, znečištěné stavební mate-
riály a pneumatiky.

Chtěl bych vás zároveň požádat o trpělivost při případném 
zdržení na některém předchozím stanovišti.

Telefon na dispečera – 283 061 346.

Václav Škorpil
místostarosta

Obecní úřad informuje
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Rok se sešel s rokem a hasiči začali opět pilně trénovat na 
novou sezónu. Počasí nebylo ze začátku jara nijak zvlášť 
přívětivé, a proto družstvo mladších žáků často trénovalo na-
sucho (tzn. že požární útoky nejdou s vodou). 
V letošním roce naše SDH čeká minimálně pět soutěží           
v Okrsku č. 3 Modleticko, a to ve Svojšovicích, Křížkovém 
Újezdci, na naší domácí půdě, po prázdninách v Modleti-
cích a Radějovicích.

Na první soutěž do Svojšovic na Šešovický útok jsme neod-
jížděli s velkými ambicemi, ale spíše s myšlenkou, aby si 
děti vyzkoušely, jaké je to závodit a zvládnout tlak při samot-
ném závodu a i při výstřelu na startovní čáře. 
Průměrný věk družstva mladších žáků je pou-
ze něco málo přes 7 let. A přesto závody ve 
Svojšovicích dopadly nad očekávání a zatím   
z uplynulých třech soutěží nejlépe.
Naši mladší žáci zvítězili v požárním útoku      
s časem 0:28,28. Srdečně gratulujeme.

Složení družstva:
Levý proud Markéta Zichová
Pravý proud Kateřina Švehlová
Rozdělovač Ladislav Bezouška, 
 Michal Bezouška
Béčka Jan Zich
Koš Matěj Stoklasa
Savice Veronika Brotánková,
  Aneta Řehková
Strojník trenéři

Druhé závody sezóny, které jsou zahrnuty do 

Dětské hasičské ligy (dále DHL), proběhly v ne-
dalekém Křížkovém Újezdci za krásného letního 
počasí. Zde děti obsadily 5. místo, které jim do 
tabulky hodnocení přineslo celkem 4 body a prů-
běžné druhé místo v DHL. Dětská hasičská liga se 
skládá z 5 závodů, které se sčítají, a její konečné 
vyhodnocení proběhne až 9. září v Radějovicích. 

V sobotu 17. června náš sbor pořádal soutěž Hun-
tovický útok u rybníka Ve Struhách, která je také 
zahrnutá do DHL. Celkem se sjelo na 28 družstev 
v kategoriích mladších a starších žáků, dorostu, 
žen a mužů. Zajištění soutěže je organizačně ná-
ročné, přípravné práce započaly již v pátek v pod-
večer, kdy se vyměřila soutěžní dráha, připravily se 
základny a hasičské kádě, postavily se terče a zá-
zemí pro registraci soutěžících a v neposlední řadě 
také stánek s občerstvením.

V sobotu od rána již bylo k vidění celkem 56 poku-
sů v požárním útoku, které byly všechny úspěšně 
dokončeny a přihlížející diváci z řad rodičů či spo-
luobčanů našich obcí nadšeně komentovali výkony 

mladších a starších žáků. 
Soutěžící v kategoriích mladších, starších žáků a dorostu  
byli odměněni drobnými dárky a medailové pozice poháry   
a medailemi. Naši žáci na domácí půdě zabojovali a obsadili 
třetí příčku s časem 0:28,85. I po tomto dalším kole v DHL 
stále drží průběžné druhé místo.

Po poledni pokračovala soutěž v kategoriích dorostu, žen      
a mužů. Výsledky této soutěže jsou nominační na okresní 
soutěž v roce 2018. Postoupila čtyři družstva mužů v kate-

HASIČSKÁ SEZÓNA 
Život v obci
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gorii mladší muži a jedno družstvo žen v kategorii starší 
ženy. Náš sbor postoupil v každé kategorii.  
Muži obsadili čtvrté místo s časem 0:33,84.
Ženy obsadily třetí místo s časem 0:49,62. 

Složení družstva:
muži
Levý proud Jakub Ševčík
Pravý proud Jaroslav Švehla
Rozdělovač David Ševčík
Béčka  Miroslav Švehla
Koš  Zdeněk Stoklasa 
Savice  Rostislav Ševčík 
Strojník  Michal Štěpánek 
 
ženy
Levý proud Andrea Stupková
Pravý proud Aneta Mezeiová
Rozdělovač Jana Švehlová  
Béčka  Magdaléna Lehovcová 
Koš  Monika Ševčíková 
Savice  Dana Mezeiová  
Strojník  Ivana Štěpánková

Nejrychlejší čas a putovní cenu v podobě 
hasičského autíčka si pro letošní rok odvez-
lo družstvo z Radějovic. Družstva v katego-
rii dospělých na medailových pozicích také 
obdržela krásné poháry a diplomy za účast. 
Velké poděkování patří fi rmě Pekařství 
Frydrych z Říčan, panu Davidovi Frydrycho-
vi, který na hasičskou soutěž věnoval veške-
ré pečivo, chléb a koláče. 
Dále děkuji všem, kteří se podíleli na připra-
vení celé soutěže, ať se jedná o vzorné pose-

kání závodní dráhy a vysekání okolí rybníka, tak technic-
ké četě za její práci při samotných závodech, i rozhodčím  
a obsluze ve stánku za bohatou nabídku občerstvení. 
Počasí sportovní akci přálo a zdejší prostředí u rybníka 
a lesa Ve Struhách navodilo příjemnou atmosféru dne.  
    

-jš-

Život v obci
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Život v obci

JARNÍ BRIGÁDA 
Dne 8. dubna 2017 se konala jarní brigáda. Za úkol jsme 
si dali uklidit místní hřbitov, dětské hřiště, stezku spojující 
dětské hřiště a Chomutovice a škarpy vedoucí našimi ob-
cemi. Náš plán vyšel. Za pěkného počasí jsme vykonali vše 
potřebné a mohli si pak vychutnat již tradiční občerstvení     
v podobě vynikající gulášové polévky. Na závěr jarní brigády 
jsme vyzdobili náves v Chomutovicích velikonočními motivy.
Za obecní úřad Popovičky děkuji všem pomocníkům a po-
mocnicím, kteří se brigády zúčastnili či poskytli techniku. 
Jako malé poděkování budou mít všichni, jež se na brigádě 
podíleli, volný vstup na letošní „Rozloučení s létem“.

-iš--iš-

10
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Život v obci

Obecní úřad Popovičky apeluje na všechny občany a návštěvníky 
našich obcí, kteří venčí své pejsky na veřejných prostranstvích, 
aby vždy po svém pejskovi uklidili!
Chceme mít naše obce hezké, s řádně posekanými veřejnými 
plochami. Jejich sekání ale velmi znesnadňuje skutečnost, že 
jsou posety psími exkrementy. Bohužel se jedná i o plochy, kde 
je pohyb psů zakázán, např. v okolí dětského hřiště, kde na tuto 
skutečnost upozorňuje i provozní řád.
Dále upozorňujeme, že na veřejných prostranstvích v zastavě-
ných částech obce je možný pohyb psů pouze na vodítku, dle 
Obecně závazné vyhlášky č. 1/2013 ze dne 6. 1. 2014.
V pondělí 12. června 2017 proběhlo očkování psů, které pro 
své občany zajišťuje OÚ ve spolupráci s MVDr. Janem Šimrem 
z Modletic. Celkem bylo naočkováno 21 psů, kdy obec hradí 
částku za povinné očkování proti vzteklině. Další očkovací látky 
či kombinace si majitelé hradí sami. U pana doktora bylo na 
smluvených místech možné zakoupit i další medikamenty pro 
naše miláčky nebo provést rychlou odbornou konzultaci. Obecní 
úřad poskytl na hromadné očkování částku ve výši 2400 Kč.
Pravidla a doporučení pro pejskaře
1) Sbírat hovínka není ostuda. Ostuda je nechat je ležet upro-
střed chodníku i na trávníku v parku či vedle dětského pískovi-
ště. 
2) V ideálním případě vůbec nedovolte, aby pes vykonal potřebu 
na chodníku. Není problém naučit ho to hned ve štěněcím věku.
3) Veďte k úklidu po psech i svoje ratolesti.
4) Psí exkrementy v mikrotenových sáčcích můžete házet do 
kteréhokoli koše, kromě speciálních bio košů.
         

-jš-

MAJITELÉ PEJSKŮ,
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Již loni jsme se rozhodli, že se pokusíme rozšířit dětské 
hřiště, aby si ho mohli více užít i větší děti. Mezi dětmi 
proběhla anketa, jaké herní prvky by si přály. Výsled-
kem byl soubor dovednostních lanových prvků v horní 
části hřiště. 
Věděli jsme, že tomu však stále něco chybí… Proto 
jsme z příspěvků společnosti Arendon alokovali další 
částku a doplnili hřiště o dva významné prvky: pětimet-
rovou skluzavku a třicetimetrovou lanovku! Samozřejmě 
nesmíme zapomenout na dřevěnou překážkovou drá-
hu. Byli jsme mile překvapeni neuvěřitelně pozitivními 
reakcemi ihned po zprovoznění nových prvků. A dle 
každodenních průzkumů počtu dětí na lanovce zájem 
určitě neklesá 
A pozor, lanovka je určena všem, bez rozdílu věku! 
Omezení je jediné, 90 kg živé váhy 
Tak zveme všechny, běžte se klouzat a lanovkovat  

-zastupitelé-

BĚŽTE SE KLOUZAT!
Život v obci
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Rozhovor - Ing. Jiří Kappel, starosta Dobřejovic

Můžete nám o sobě něco prozradit, 

představit se? Jak dlouho svou funkci 

zastáváte, proč jste na ni kandidoval?

Ve funkci starosty jsem od posledních 

voleb, tj. necelé 3 roky. Měl jsem pocit, 

že můžu pro obec něco udělat, alespoň 

částečně naplnit svou představu o bu-

doucí podobě obce.

Největší nešvar ve vaší obci?

Nevím, jestli je největší, ale vadí mi, 

že řada lidí je naprosto bezohledná ke 

svému okolí a spoluobčanům, dokáže 

odhazovat jakýkoliv odpad kdekoliv 

bez ohledu na to, že v obci jsou kon-

tejnery na odpad, a sběrný dvůr, kde 

mohou ukládat odpad zadarmo, je                    

1 km od obce.

Z čeho naopak máte největší radost, 

co se vám osobně nejvíce povedlo?

Z široké aktivity spolků v obci, a to ze-

jména ve vztahu k dětem, kdy v ně-

kterých částech roku stíhá jedna akce 

druhou. 

Co se mně nejvíce povedlo – asi že 

ještě žiju. Co se povedlo v obci, není 

jen má zásluha, je to zásluha té části 

zastupitelstva, která má stejnou před-

stavu o fungování a budoucí podobě 

obce. Takže jsme vybudovali Spolkový 

dům, multifunkční hřiště, nové dětské 

hřiště, podařilo se zrevitalizovat oko-

lí rybníka Skalník a skálu, takže zde 

vznikla pěkná rekreační zóna… stačí? 

Úspěchem je i to, že se nám (snad ne 

zatím) podařilo zastavit megaloman-

skou stavbu podél D1.

Zapojují se vaši spoluobčané do ve-

řejného dění? Spolupracují s obcí, zú-

častňují se brigád a obdobných akcí? 

Pokud ano, jak je motivujete?

Je to jako všude, někteří ano, jiní zá-

jem nemají. Faktem je, že např. u bri-

gád na úklid obce se každoročně účast 

zvyšuje – motivací by měl být zájem     

o čistou obec, nejen opékání špekáčků 

po skončení brigády. Brigády na údrž-

bu zeleně v lese a okolí rybníků jsou 

záležitostí našich velmi aktivních my-

slivců a rybářů. Bohužel těchto aktivit 

se zúčastňují především starousedlíci, 

chybí větší zapojení a zájem nových 

obyvatel obce. 

Co ještě chcete stihnout do konce vo-

lebního období? 

Zklidnit dopravu – máme již stavební 

povolení; vytvořit předpoklady pro bu-

doucí fungování obecního úřadu, spol-

ků, některých služeb apod. na jednom 

centrálním místě v obci. A odbahnění 

Mlýnského rybníka.

Jak hodnotíte V4, tedy volný svazek 

spolupracujících obcí – Dobřejovic, 

Herinku, Modletic a Popoviček?

Paráda – výměna zkušeností, koordi-

nace postupů u některých společných 

problémů (např. hluk, ceny za svoz od-

padů), fungování obecní policie apod. 

To vše na neformální bázi díky vytvoře-

ní velmi dobrých osobních vztahů.

Co se vám vybaví, když se řeknou Po-

povičky, Nebřenice, Chomutovice?

Popovičky, Nebřenice, Chomutovice.
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Rozhovor - Karel Zeman, starosta Herinku

Můžete nám o sobě něco prozradit, 

představit se? Jak dlouho svou funkci 

zastáváte, proč jste na ni kandidoval?

Je mi 35 let, a ve svém civilním živo-

tě se zabývám především tiskařskými 

technologiemi a tiskem jako takovým. 

Starostou jsem byl zvolen pro funkční 

období 2014–2018 a jedná se o mou 

první zkušenost v ko-

munální politice. Ke 

kandidatuře mě vedl 

především zájem o dění 

v naší obci a přesvěd-

čení, že mé schopnosti 

mohou být přínosem 

pro její rozvoj. 

Největší nešvar ve vaší 

obci?

Jako hlavní problém 

naší obce vidím to, že 

zde valná většina lidí 

nemá „kořeny“, což je 

způsobeno především 

rychlým zalidněním 

naší obce (v roce 2007 

zde žilo 74 obyvatel, 

k 1. 1. 2017 je to již 

577 lidí). Masivní de-

veloperská výstavba 

probíhající v uplynu-

lých 10 letech bohužel 

nepočítala s vytvářením 

dosti širokých ulic, do-

statkem parkovacích 

stání, míst pro tříděný odpad atd.                     

A z toho vyplývají nešvary, které naši 

obec trápí – parkování na chodnících, 

neustálý nepořádek v místech tříděné-

ho odpadu atd. 

Z čeho naopak máte největší radost, 

co se vám osobně nejvíce povedlo?

Velkou radost mám z toho, že se poma-

lu začínají rozhýbávat občanské aktivi-

ty, myslím tím především činnost dob-

rovolných spolků. Radost mám i z toho, 

že se celé vedení obce rozhodlo vydat 

směrem k podporování investic do in-

frastruktury, čehož výsledkem je např. 

nové multifunkční hřiště, plánovaná 

revitalizace centra obce či na příští rok 

plánované vybudování chodníků po-

dél ulic Hlavní a Radějovické. Osobně 

jsem rád, že se povedlo navázat úzkou 

spolupráci s místními podnikateli, z níž 

vzešlo např. Vinobraní, ze kterého se 

věřím stane dlouhodobá tradice. 

Zapojují se vaši spoluobčané do ve-

řejného dění? Spolupracují s obcí, zú-

častňují se brigád a obdobných akcí? 

Pokud ano, jak je motivujete?

Lidé se začínají do dění v obci zapojo-

vat, ale asi v menší míře, než by si naše 

obec zasloužila. V motivaci občanů 

máme pravděpodobně ještě rezervy .

Co ještě chcete stihnout do konce vo-

lebního období?

Dotáhnout rozjeté projekty, revitalizaci 

centra obce, chodníky. 

Dále bych chtěl nastar-

tovat postupné „zako-

řeňování“ občanů pod-

porou společenských 

akcí. 

Jak hodnotíte V4, 

tedy volný svazek spo-

lupracujících obcí – 

Dobřejovic, Herinku, 

Modletic a Popoviček?

Jsem přesvědčen, že 

vzájemná spolupráce, 

která se podařila v po-

sledních letech rozjet, 

je velkým přínosem pro 

všechny zmíněné obce. 

A to nejen na úrov-

ni sdílení zkušeností        

a znalostí jednotlivých 

starostů, ale především 

ve vzájemném pláno-

vání kulturních akcí, 

stezek, které naše obce 

propojí, a podobně.      

V neposlední řadě toto 

spojení přineslo i fi nanční úspory, kdy 

jako celek odebírající služby u stejných 

dodavatelů můžeme snížit ceny např. 

za odpad apod.

Co se vám vybaví, když se řeknou Po-

povičky, Nebřenice, Chomutovice?

Kostel, hřbitov a parkhotel .
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Rozhovor - Ing. Jaroslav Richter, starosta Popoviček

Můžete nám o sobě něco prozradit, 

představit se? Jak dlouho svou funkci 

zastáváte, proč jste na ni kandidoval?

Jmenuji se Jaroslav Richter, bydlím 

v Popovičkách v části Na Stádlech           

a jsem neuvolněným starostou dru-

hé volební období, sedmý rok. Nápad 

kandidovat do obecního 

zastupitelstva ani nevze-

šel z mé hlavy, spíše vy-

plynul z diskuse s lidmi, 

kteří k obecnímu dění 

mají blízko a mají zájem 

v rámci veřejného pro-

spěchu udělat pro naše 

obce něco navíc.

Největší nešvar ve vaší 

obci?

Většina nešvarů, kte-

ré zde vidíme, ať už se 

jedná o neúctu k veřej-

nému prostranství nebo 

narušování sousedského 

soužití, má společného 

jmenovatele. Tím je ne 

zcela úplné pochopení             

a respektování venkov-

ského života, který zde, 

byť na okraji Prahy, žije-

me a historicky zde byl 

veden.

Mám tím především na 

mysli společnou péči       

o veřejné prostory, které 

nejsou obce, jsou nás všech, respek-

tování přírody a lidí a schopnost řešit 

společné problémy v našem úzkém 

kruhu tří vesniček pokud možno nefor-

málně, sousedsky, „nad sklenicí piva“. 

Určitě zde máme právní rámec, který 

všichni musíme respektovat, ale aspekt 

zdravého selského rozumu by měl míti 

vždy navrch a umožnit kompromisem 

a diskusí vždy najít komfortní řešení 

pro všechny.

Z čeho naopak máte největší radost, 

co se vám osobně nejvíce povedlo?

Největší radost mám z vás občanů, 

když věci, které na obecním úřadě 

řešíme a rozhodujeme, vnímáte po-

zitivně a dáte to najevo. To je pro mě 

největší odměnou a motorem pro další 

práci. Největší úspěch vidím v dlouho-

dobé bezproblémové spolupráci všech 

zastupitelů a ochotě a snaze řešit vše 

jednotně, i když někdy s rozdílnými 

názory.

Zapojují se vaši spoluobčané do ve-

řejného dění? Spolupracují s obcí, zú-

častňují se brigád a obdobných akcí? 

Pokud ano, jak je motivujete?

Ano, určitě zapojují. Samozřejmě, mu-

sím být ale stále nespokojen a snít        

o 100% účasti na veřejných brigá-

dách. Občany se samozřejmě snažíme 

motivovat, např. volnými vstupenkami 

na obecní akce. Domnívám se však, že 

účast na veřejně prospěš-

ných akcích by měla být 

spíše projevem jakéhosi 

patriotismu a zájmu, jak 

to u nás vypadá, než vý-

sledkem náborové akce.

Co ještě chcete stihnout 

do konce volebního ob-

dobí?

Určitě dokončit novou 

čističku odpadních vod   

v Popovičkách, propojení 

obcí Popovičky a Herink 

stezkou pro pěší a pře-

devším přípravu na na-

pojení na vodní zdroj Že-

livka ve stadiu vydaného 

územního rozhodnutí.

Jak hodnotíte V4, tedy 

volný svazek spolupra-

cujících obcí – Dobřejo-

vic, Herinku, Modletic    

a Popoviček?

Tuto platformu vnímám 

velice pozitivně. Obce 

naší velikosti a polohy 

mají mnohdy stejné nebo podobné 

problémy a velice často si mohou vy-

jít vstříc navzájem. Zároveň spolupra-

cujeme na stejných projektech, např. 

propojování obcí stezkami, kulturních 

akcích, řešení dopravní situace apod.

 

Co se vám vybaví, když se řeknou Po-

povičky, Nebřenice, Chomutovice?

Domov.
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Život v obci

TERMÍN 

16. ZÁŘÍ 2017 | OD 9.00

MÍSTO KONÁNÍ 

CHOMUTOVICE NÁVES - HŘIŠTĚ

AMATÉRSKÁ DRUŽSTVA 

3ČLENNÁ

PŘIHLÁŠKY 

DO 9. ZÁŘÍ 2017 | JAROSLAV ŠVEHLA ml.

723 814 131 | JAROSLAV.SVEHLA@GMAIL.COM

POŘADATEL 

OÚ POPOVIČKY & SDH POPOVIČKY

NOHEJBALOVÝ TURNAJ 

O POHÁR STAROSTY OBCE


